
REFERAT ORSTAD FAU 

 

Orstad skole 21.03.23 

Til stede: Benedicte, Marit, Helen, Kris;an, Tor Åge, Anja 

Forfall: Kamilla, Atle 

Referent: Anja 

Sak Referat 
1. Godkjenning av møtereferat 17.01. 

Godkjent 
2. Status fra Orstad skole og OLS 

1 ny elev på OLS, begynner å bli trangt om plassen.  
 
Fremdeles noe sykefravær på skolen. Ledelsen arbeider med planlegging og 
;lseMng i forhold ;l neste år. Ønsker mest mulig kon;nuitet i 1.-4.trinn på 
personalsiden. Fra høsten vil det oppreTes en nynorskgruppe på 1.trinn.  
Det vil bli trangere om plassen på ungdomstrinnet neste skoleår pga. 
klassestørrelse.  

3. Vikarsituasjon på skolen  
Det er vanskelig å få tak i kvalifiserte vikarer. Ønskelig å få tak i flere vikarer 
som har pedagogisk utdanning.  
ForesaTe har fortsaT behov for informasjon fra skolen når stabile vikarer 
flyTes.  

4. Eventuelt 
-17.mai – FAU sine oppgaver (fane, gå i tog) Benedicte tar kontakt med 17.mai 
komiteen. 
-FAU skal på møte med Trygg Trafikk i forhold ;l trygg skolevei 
-Posi;v ;lbakemelding fra kommunalt foreldremøte 7.mars med 
SLT/poli;/Einherjar e-sport/Sterk og Klar 
- Høring – hva som skal gjøres videre med Orstad skole – er utsaT pga. nye 
forslag. 

• Bygge ny skole på ny tomt 
• Rehabilitere bygningsmasse + utbygging 
• Ny ungdomsskole + rehabilitering 
• Rehabilitering + sende ungdomsskoleelever ;l Frøyland 

 
Neste 
møte 

Tirsdag 06.juni kl. 19.30 
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